

# 第九届全国华小大专药物安全常识比赛

# **Alpro National Medication Safety Competition 2024**

# 条规与细则 Terms and Conditions

# 1. 资格 Eligibility

本次比赛开放给马来西亚各州属所有4至6年级的华小学生。

This competition is open to all SJKC school students in Malaysia from Standard 4 to 6.

# 2. 比赛名称 Competition Name

比赛名称将从"全国华文小学药物安全常识比赛《大专杯》"改为"第九届全国华小大专药物安全常识比赛"。

The competition will be renamed from "Alpro Medication Safety Competition" to "Alpro National Medication Safety Competition 2024".

### 3. 报名方式 Registration

参赛者必须完成在线上报名才能参与比赛,学生需在家长陪同下完成线上报名。报名日期为2024年9月1日 10:00 AM 开始至9月30日 23:59 PM,只开放 1,500 位名额。所有学生的信息必须准确无误及完整。报名后,主办方将会把参赛者与家长加入 WhatsApp群组以方便消息更新与沟通。

Participants must complete the <u>online registration</u> to join the competition. Students are encouraged to register online with the assistance of their parents. Registration opens on **September 1, 2024, at 10:00 AM and closes on September 30, 2024, at 11:59 PM**, with only **1,500** registration slots available. All students' information must

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015



be accurate and complete. After registration, participants and their parents will be added to a WhatsApp Community group for updates and communication.

#### 4. 比赛形式 Competition Format

比赛将在**2024**年**11**月**2**日早上**10**点于线上进行。参赛者需在50分钟内完成100道选择题。迟到超过15分钟的参赛者将自动取消参赛资格。

The competition will be held online on **November 2**, **2024**, **10:00 AM** Participants will have 50 minutes to complete 100 multiple-choice questions. Participants who join the competition more than 15 minutes late will be automatically disqualified.

# 5. 参赛 Participation

参赛者必须使用报名后自动发送至电子邮件中的用户名和密码登录模拟考试和比赛平台。

Participants must log into the mock quiz and competition platform using their username and password sent to their email upon registration.

模拟比赛将在10月19日早上10.00 AM开放, 学生可以在这天登录进行模拟比赛, 以熟悉比赛流程与系统运作。每位参赛者仅允许呈交成绩一次。

Mock Quiz will be held on 19th October 2024, 10 AM prior to the competition, in which students can log in to familiarise themselves with the competition process and system operation. Only ONE submission is allowed during the mock guiz.

正式比赛时,每位参赛者仅允许呈交成绩一次。重复提交成绩将被取消资格。

Each participant is only allowed ONE submission during the competition. Duplicated submissions will result in disqualification.

参赛者必须确保他们拥有稳定的互联网连接和适合参加比赛的设备, 若因硬件或网络问题导致无法完成比赛, 恕主办方概不负责。

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015

Tel: 606 781 3923 Email: inquiry@alpropharmacy.com



Participants must ensure they have a stable internet connection and appropriate equipment for the competition. The organisers are not responsible for any inability to complete the competition due to hardware or network issues.

#### 6. 规则与行为 Rules and Conduct

参赛者必须遵守所有比赛规则和指示。作弊、抄袭或任何形式的不实行为将导致取消资格。参赛者在比赛期间不得分享答案或与他人合作。

Participants must follow all competition rules and instructions. Cheating, plagiarism, or any form of dishonest behaviour will result in disqualification. Participants may not share answers or collaborate with others during the competition.

# 7. 评审与评分 Judging and Scoring

比赛将根据参赛者完成所有问题的速度与回答最多正确答案者来评分。评审的决定为最终裁定。

The competition will be scored based on the speed at which participants complete all questions and the number of correct answers. The judges' decision is final.

#### 8. 奖品 Prizes

主办单位将在Facebook Live上宣布冠军、亚军和季军及获奖名单。所有参赛者,无论是否获奖,都将获得主办方提供的 e-奖状与神秘礼物一份。参赛者必须参与线上比赛并完成100道题才有资格获得奖品,否则将自动取消获奖资格。

The organisers will announce the champion, second, third-place winners and winners list on Facebook Live. All participants, regardless of winning status, will receive an e-certificate and a mystery gift from the organisers. Participants must complete the online competition and answer all 100 questions to be eligible for prizes; otherwise, they will be automatically disqualified.

奖品将在公布获奖名单后的一个月内寄送至报名时所选的 Alpro Pharmacy 药剂行。 主办方将透过电子邮件和 WhatsApp 群组通知参赛者领取奖品。

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015



Prizes will be sent to the Alpro Pharmacy outlet chosen by the participants during registration within one month after the winner announcement. The organisers will notify participants via email and in WhatsApp Community Group to collect their prizes.

得奖者的个人奖金与学校奖金将由Alpro Pharmacy 银行转账至学校的银行账户。请各校校长在主办方联系后提供学校的银行账户资料。若有更动,主办方将联系该校校长安排转账事宜。

Winners' and winners' school's cash prizes will be transferred by Alpro Pharmacy via bank transfer to the school's bank account. School principals should provide the school's bank account details when contacted by the organisers. If there are any changes, the organisers will contact the school principal for further arrangement.

# 9. 宣传 Publicity

通过提交此表格表示参赛者同意 Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. 可以收集、获取、存储和处理参赛者在此表格中提供的个人资料, 以便接收来自 Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. 的最新消息、新闻和营销邮件或材料。

参赛者在此同意 Alpro Pharmacy Sdn. Bhd.

- (1) 存储和处理参赛者的个人数据:
- (2) 在法律要求或出于法律目的的情况下, 将参赛者的个人数据披露给相关政府当局或第三方。

By submitting this Form, participants hereby agree that Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. may collect, obtain, store and process participants' personal data that participants provide in this form for the purpose of receiving updates, news and marketing mails or materials from Alpro Pharmacy Sdn. Bhd.

Participants hereby give their consent to Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. to

- (1) Store and process participants' Personal Data;
- (2) Disclose participants' Personal Data to the relevant governmental authorities or third parties where required by law or for legal purposes.

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015
Certified,2021



#### 10. 数据保护 Data Protection

报名此比赛表示参赛者同意 Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. 将所收集的个人数据仅用于本次比赛的目的, 不与第三方分享。

By registering to this competition, participants agree that their personal data collected during registration will be used solely for this competition and will not be shared with third parties.

参赛者的信息将被安全存储,并符合相关的数据保护法律。

Participant information will be securely stored in compliance with relevant data protection laws.

#### 11. 取消与修改 Cancellation and Modification

Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. 拥有保留因不可预见情况取消、修改或重新安排比赛的权利。

Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. reserves the right to cancel, modify, or reschedule the competition due to unforeseen circumstances.

#### 12. 责任 Liability

Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. 对任何比赛时的技术问题、错误或中断, 可能影响参赛者参加测验的能力不负责任。

Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. is not responsible for any technical issues, errors, or interruptions during the competition that may affect a participant's ability to participate.

Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. 不对因参与比赛而产生的任何损失或损害负责。

Alpro Pharmacy Sdn. Bhd. is not liable for any loss or damage arising from participation in the competition.

**ALPRO GROUP** 



Tel: 606 781 3923
Email: inquiry@alpropharmacy.com



# 13. 联系信息 Contact Information

如有询问, 参赛者可以联系 Shevonne +6019 976 4923 或 Izzah +60 13-340 1923。大家也可以电邮至 pcd.alphac@gmail.com 以获得更多详情。

For inquiries, participants may contact Shevonne +6019 976 4923 or Izzah +6013 3401923 through WhatsApp. You may also enquire through <a href="mailto:pcd.alphac@gmail.com">pcd.alphac@gmail.com</a> for more information.

# 14. 接受 Acceptance

通过参与比赛,参赛者同意遵守这些条款和条件。未能遵守这些条款和条件的参赛者将被取消参赛资格。本条规与细则若有未尽善处,主办方将有权修改。

By participating in the competition, participants agree to abide by these terms and conditions. Failure to comply with these terms and conditions will result in disqualification. The organisers reserve the right to amend these terms and conditions if necessary.

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015
Certified.2021



# 常见问题 Frequently Asked Questions (FAQs)

1. 比赛是否需要缴纳费用? Is there a fee to participate in the competition?

参赛者无须缴付任何费用。

No, there are no fee charges for participants.

2. 比赛分数是如何计算的? How is the competition score calculated?

答对一题为一分。

Each correct answer is worth one point.

3. 比赛的对象是针对所有在马来西亚就读的4, 5和6年级的学生吗? Is the competition open to all Standard 4, 5 and 6 primary school students in Malaysia?

是的。只要是在马来西亚就读的4,5,6年级华小生,都可以参与此赛事。但参赛者必须是马来西亚公民,并通晓中文读、写、会话才能参与。

Yes. As long as they are SJKC Standard 4, 5, 6 students in Malaysia, they can participate in the competition. Participants must be Malaysian citizens and proficient in reading, writing, and speaking Chinese.

4. 是否还有其它管道报名此项比赛?

Are there any other ways to register for the competition?

没有。参赛者只能透过Alpro Pharmacy 官方网站提供的链接报名参加此比赛。

No. Participants can only register through the link provided on the Alpro Pharmacy official website.

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015



#### 5. 怎么报名?

#### How do I register for the competition?

你可以透过Alpro Pharmacy 的官方网站报名,根据此影片教程完成报名。

You may register through the Alpro Pharmacy official website and follow the steps in this video quide.

#### 6. 比赛将在什么地方举办?

# Where will the competition be held?

比赛将在线上平台进行。到时主办方将在 WhatsApp 群组, 和 Alpro Little Pharmacists Facebook 页面提供比赛链接, 参赛者只需点击链接, 登录个人资料即可。

The competition will be conducted on an online platform. The organisers will provide the competition links in the WhatsApp group and Alpro Little Pharmacists Facebook page. Participants have to click the link and log in with their details sent to their email upon registration.

#### 7. 比赛时应该注意什么?

#### What should I pay attention to during the competition?

● 请使用桌面型电脑(desktop) 或笔记本电脑(laptop), 通过Google Chrome 浏览器作答, 不建议使用手机作答。请确保网线的顺畅。

Please use a desktop or laptop and access the quiz through the Google Chrome browser. It is not recommended to use a mobile phone. Ensure a smooth internet connection.

● 请根据提供的链接输入自己的报名时获得的ID号码和密码。

Please enter your ID number and password according to the provided link sent to your email upon registration.

● 登陆后点击 "EXAM" 开始。

After logging in, click "EXAM" to start.

#### **ALPRO GROUP**

ISO 9001:20 Certified,20



0	<b>你已把考卷现交。比赛完毕!</b>	
Stewn Paw Yen Thing		
User+		
Course • Exam		
C)		

● 答完所有题后, 记得点击 "SUBMIT" 提交问卷, 就完成了。

After completing all questions, remember to click "SUBMIT" to submit the quiz.

#### 8. 怎么决定得奖者?

# How do you decide the winners?

在最短的时间内答对最多题的参赛者将成为赢家。评审的决定为最终裁定。

Participants who answer the most questions correctly in the shortest time will be the winners. The judges' decision is final.

# 9. 比赛奖金和奖品将如何送至参赛者手中?

# How will the prizes be sent to participants?

比赛奖金将由Alpro Pharmacy 转账至学校账号。转账后会陆续发出通知。请该校的校长、老师、学生和家长留意。

The cash prizes will be transferred by Alpro Pharmacy to the school's bank account. Notifications will be sent out after the transfer. Principals, teachers, students, and parents are advised to stay informed.

参赛者可前往报名时所选择的Alpro Pharmacy获取奖品。请在12月7日前领取奖品。 任何奖品的损失和损害主办方将一律不负责。

### **ALPRO GROUP**

ISO 9001:201 Certified,202



Participants can collect their prizes from the **Alpro Pharmacy outlet chosen during registration**. Please collect your prizes before December 7. The organisers are not responsible for any loss or damage to prizes.

# 10. 为何今年的比赛名额限制在1,500名? Why is the competition limited to only 1,500 participants this year?

无论获奖与否,每一位报名并且出席线上比赛的学生将获得由主办方献出的奖品,以此 奖励与感谢每一位参赛者的参与和支持,因此决定把参赛名额限制于1,500 名。

Every student who registers and attends the online competition will receive a prize from the organisers as a token of appreciation and support. Therefore, the number of participants is limited to 1,500.

# 11. 去年曾经参与比赛的,今年是否可以再继续参与?

Can students who participated last year participate again this year?

当然可以!我们也鼓励大家把名额让给之前没有参与过的学生,让他们可以累积比赛 经验!

Absolutely! We also encourage participants to give their slots to students who have not yet participated, so they can gain experience from the competition.

# 12. 主办方会不会公布比赛成绩?

Will the results be announced?

我们不会公布每一位参赛者的最终成绩, 我们只会公布获奖者名单。

We will not announce every participant's final result, we will only announce the winners' name list.

**ALPRO GROUP** 

ISO 9001:2015
Certified.2021